
Jeg stiller op som næstformand, da jeg mener jeg kan give 

noget tilbage, for alt hvad det har givet mig, at sidde i 

bestyrelsen og forretningsudvalget. Jeg har igennem tiden 

dannet mig en forståelse for hvordan arbejdet fungerer, og 

overvejet kraftigt igennem min studietid, hvorvidt det er en 

position jeg kan varetage. Det er ikke nogen hemmelighed 

at positionen indebærer ikke så lidt stress og pres men 

alligevel har jeg efter kraftige og langvarige overvejelser 

besluttet at stille op. På trods af de udfordringer der følger 

med arbejdet, tror jeg på at det giver mere end det tager. 

Det er et arbejde der tillader mig at fordybe mig i hvad det vil sige at være med i aktiv 

studenterpolitik, og gør det muligt at få indsigt i maskinrummet på hvordan samfundet, 

fagforeningerne og skolerne er skruet sammen. Min største kompetence, og det jeg kommer til at 

lægge størst vægt på hvis jeg bliver valgt, er min stemme. Jeg håber den vil bære vores 

indsatssager ud på alle skoler, til alle socialrådgiver studerende, og forhåbentligt dem der sidder 

med beslutningskompetencerne for vores ønsker og drømme om en bedre uddannelse. Når det er 

sagt, er det stadig en fælles opgave, der ikke kan varetages af en enkelt person. Derfor er jeg her, 

med eller uden næstformandsposten, for at hjælpe med at løfte ansvaret. 

 


